
Élő közvetítés a városi tanács februári üléséről
2012. február 03. péntek, 09:47

    

11:51 Jakab Attila megköszönte a pozitív hozzállást a tanácsosok részéről, a következő ülést
Orbán Balázs vezeti.

  

11:50 Az utolsó napirendi pont az Udvarhelyi Fiatal Fórum épületadó alóli felmentése. A
tanácsosok megszavazták ezt.

  

11:49 Az RMDSZ politikusai igennel szavaztak, egy tanácsos tartózkodott, ezzel átment a
határozat. A polgáriak nem szavaztak.

  

11:48 Tikosi László szerint a lakások technikailag kész vannak, át lehet őket adni, csak egy
kritériumrendszerre várnak, ami alapján el lehet bírálni a kéréseket.

  

11:46 A következő napirendi pont a szociális lakások kiosztási kritériumrendszerének
elfogadása. Bunta arra kéri a tanácsosokat, hogy találjanak valamilyen megoldást, hiszen sok
igénylő vár lakásra.

  

11:44 Az MPP testületileg tartózkodik, az RMDSZ-es tanácsosok igennel szavaztak, míg Jakab
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Attila nem szavazott, így a tervezet átment.

  

11:42 Molnár Miklós szerint egy bíróság által felfüggesztett tanácsi határozatot akar
módosíttatni a polgármester, ami törvénytelen, ezért név szerinti szavazást kér. Bunta szerint
teljesen másról van szó, az amúgy is kevés hivatali alkalmazott munkáját könnyítenék meg
ezzel.

  

11:41 A tervezetet nem egyöntetűen, de elfogadta a tanács. A következő napirendi pont a
hivatal apparátusának módosítására vonatkozik.

  

11:38 A következő napirendi pont a város költségvetésének működési fejezetében
felhalmozódott többlet átcsoportosítása a fejlesztési fejezetbe. Ez egy technikai jellegű
határozattervezet, törvény írja elő a szükségességét.

  

11:37 A tavalyi kerettel fogadták el a kulturális, majd a szociális tevékenységek támogatását is.

        

  
      

11:35 Ez is gond nélkül ment át. A kulturális programok támogatása következik.
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11:34 A versenysport támogatása a következő napirendi pont.

  

11:33 Az ifjúsági tevékenységek finanszírozására is 150 ezer lej a keret, itt is pozitív döntés
született.

  

11:32 A tervezetet elfogadta a testület. A következő napirendi pont az egészséges életmódot
népszerűsítő tevékenységek promoválását célzó programok jóváhagyása. Itt a keretet 150 ezer
lejre emelték. A tervezetet elfogadták.

  

11:31 A program kerete 50 ezer lej, az elbíráló bizottságban mindhárom frakció képviseleti
jogot kap.

  

11:29 A következő napirendi pont a környezetvédelmi tevékenységek finanszírozását célzó
programok jóváhagyásáról szól.

  

11:28 Jakab Attila szerint történelmi pillanatról van szó, ilyen gyorsan és gördülékenyen még
soha nem fogadtak el Udvarhelyen költségvetést.

  

11:27 A polgármester egyetért a kompromisszumos megoldással. A tanács egyöntetűen
elfogadta Székelyudvarhely 2012-es költségvetését.

  

11:25 Orbán Balázs arról számol be, hogy nagyobb volumenű átcsoportosítást javasoltak, de a
tegnap esti szakbizottsági ülésen kompromisszumos megoldást sikerült elérni. Amennyiben az
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itt elfogadott módosító javaslatok az akkori formában megmaradnak és egyéb módosítás nem
születik, akkor az MPP frakciója támogatja a költségvetést.

  

11:22 A szeméttelep bezárására szánt 2 220 000 lejt a megyei tanácstól érkező 437 ezer lejjel
egészítik ki.

  

11:22 A különböző helyekről elvont összegeket sportra, illetve az egészséges életmód
népszerűsítésére költik.

  

11:21 A TourInfo költségvetése nem módosult, belső átrendezés történt.

  

11:19 Elkezdődött a költségvetés vitája. Jakab Attila arról számol be, hogy a polgármesteri
hivatal szolgáltatási keretét csökkentették 470 ezerről 370 ezer lejre, a Bethlen-lakótelepi 1-es
kazánháztól vontak el egy összeget.

  

11:17 Bunta Levente szerint ezekre az igényekre 1-2 hónap múlva lehet visszatérni,
vélhetőleg a tartalékalapból fedezik majd őket.

  

11:16 Jakab Attila arra kéri a polgármestert és a hivatalt, hogy elemezzék az intézmények
igényeit, hogy mennyiben van lehetőség ezek fedezésére.

  

11:15 A könyvtár igazgatója könyvek beszerzését szeretné finanszírozni a városi
költségvetésből.
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11:12 Szabó Károly az egyik legfontosabb beruházásukat, a könyvtár állományát és az olvasói
adatbázist kezelő szoftver cseréjét  említi, ami hamarosan elkészül.

  

11:10 Bodurian előadásaik közül kiemelte a filmzenei koncertjüket , ami olyan embereket is
behozott, akik korábban sosem jártak a filharmónia előadásaira.

  

11:03 Bodurian Aram a Székelyföldi Filharmónia tevékenységét részletezi. 2011-ben 57
előadást rendeztek.

  

10:58 A Művelődési Ház idei terveiről ebben a cikkünkben  olvashatnak bővebben.

  

10:56 Őt Elekes Gyula követi, aki több megvalósított és tervezett befektetésről is beszél.

  

10:54 Miklós Levente, az Udvarhely Táncműhely vezetője számol be a tavalyi
tevékenységükről.
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10:53 A Tamási Áron Gimnázium igéretet kapott arra, hogy az iskola tetőszerkezetének
javítására megkapják a szükséges összeget. 

  

10:50 A gimnázium balesetveszélyes épületéről korábban mi is cikkeztünk, ezt ide kattintva
olvashatják.

  

10:44 Laczkó György, a Tamási Áron Gimnázium igazgatója szeretné, ha az ő iskolájuk is
prioritás lenne, ugyanis az utóbbi húsz évben eléggé el volt hanyagolva, bár a megye második
legnagyobb iskolája. A főépület nagyon rossz állapotban van, balesetveszélyes és ezt a
helyzetet sürgősen meg kellene oldani.

  

10:40 Az igazgatónak arra is vannak ötletei, hogyan lehetne a művelődési ház épületét minél
optimálisabban kihasználni.

  

10:38 Nagy Pál, a Tomcsa Sándor színház igazgatója kisebb módosításokat kér a számukra
kiutalt összeg elosztását tekintve: reflektor helyett dobogót vásárolnának.

  

10:36 A tanintézmények számoltak a válsággal, ennek ellenére a tavalyi év folyamán szinte az
összesnek sikerült kisebb-nagyobb beruházásokat végrehajtania és az idénre kijelölt
összegeket elfogadták, képesek lesznek ebből gazdálkodni.

  

10:33 A Csicsergő napközi igazgatónője arról számolt be, hogy szeptembertől egyesülnek a
Napsugár napközivel.
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10:28 Technikai problémák miatt akadozik az internet-szolgáltatás a polgármesteri hivatalnál. A
tanácsülés javában zajlik. Elfogadták a napirendi pontokat és rögtön a költségvetés
tárgyalásával kezdték az ülést. Jakab Attila kifejtette, a tegnapi szakbizottsági ülésen
kimondottan jó hangulatban, pozitív hozzáállással tárgyalták a tervezetet az összes párt
képviselői, reméli, hogy ez most is megmarad.

  

Elsőként a tanintézmények és kulturális intézmények vezetői számolnak be tavalyi
tevékenyésgükről és az idei tervekről.

  

09:45 A város idei költségvetése a mai tanácsülés legfőbb napirendi pontja. A Zöld Párt
egyetlen tanácsosa, Jakab Attila támogatja a tervezetet , bár néhány kifogást
megfogalmaztak vele kapcsolatban.

  

A polgáriaknak sokkal kevésbé tetszik  az előterjesztett változat, hiszen az homlokegyenest
szembe megy elképzeléseikkel. Az MPP frakció kirakat-beruházásokról és háttéralkuról beszél,
de kérdéses, hogy tudják-e érvényesíteni akaratukat, hiszen 
Szász Jenő
minden bizonnyal hiányozni fog a mai ülésről.

  http://uh.ro/itthon/kozelet/3719-balesetveszelyes-a-gimnazium-szazeves-epulete
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